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Tychy, 26.05.2020

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga

Radna Anita Skapczyk

Radna Jarosław Hajduk

Radna Andrzej Kściuczyk

Pan Andrzej Dziuba

Prezydent Miasta Tychy

za pośrednictwem

Pani Barbary Koniecznej

Przewodniczącej Rady Miasta Tychy

Treśc interpelacji/zapytania: w związku z pogarszającą się sytuacją finansowa tyskiego samorządu, o

której Pan Prezydent Andrzej Dziuba, ostatnio wspominał, zwracamy się z prośbą o informację ile

sklepow wielkopowierzchniowych znajduje się w mieście i jakie są w związku z tym, w skali roku -

wpływy do budzetu miasta?

Czy jest planowana budowa tak duzych obiektów handlowych w najblizszych latach? Jeśli tak, to

gdzie?

Uzasadnienie istotneoo znaczenia dla miasta: troska o finanse i poczucie bezpieczeństwa

mieszkańców.

Z poważaniem

Aleksandra Wysocka-Siembiga

Anita Skapczyk

Jarosław Hajduk

Andrzej Kściuczyk

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=485907
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